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Protokoll 7-19 
Fört vid styrelsemöte hos SMK Gävle, 
den 1 september 2019 kl. 14.00 - 
 
 
 
 
 
 
 
Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande 
 
 
 
 

Elinore Selldén (ES), ordförande 
Urban Larsson (UL), vice ordf. 
Åsa Malkusson (ÅM), sekreterare 
Susanne Jonsson (SJ), kassör 
Annika Wickström (AW) 
Annsofi Wikström (AsW) 
 
Benny Cronert (BC), SGA RY 
Yasmine Bengtson (YB), SGA DR 
(via Skype) 
Christina Berglund (CB), miljö 
Urban Jonsson (UJ), säkerhet 
David Floberg (DF), valberedning 
Annsofie Carlsson (AC), Jur. rådg. 
Barbro Tägtström (BT), revisor 
Peter Skog (PS), inbjuden 
Martin Hedberg (MH), inbjuden 
 
Sven-Olov Borg (S-OB) 
 
 

§  1  Mötets öppnande 

§  2  Förslag till dagordning 

§  3  Föregående protokoll 

§  4  Kvarstående / pågående arbeten 

§  5  Ekonomisk redogörelse 

§  6  Inkommen post 

§  7  Rapporter och uppkomna frågor 

§  8  Miljö 

§  9  Protokoll utskott 

§  10  Näste möte 

§  11  Mötets avslutande 

 

 

 

 



§ 1. Mötets öppnande. 

Ordföranden hälsar alla välkomna till dagens möte i SMK Gävles klubblokal och 
förklarar detsamma öppnat.   
 
 

§ 2. Förslag till dagordning. 

Den föreslagna dagordningen godkändes. 
 
 

§ 3. Föregående protokoll. 

Protokoll 6-19 godkändes och lades till handlingarna. 
 

 
§ 4. Kvarstående / pågående arbeten. 

 Inget kvarstående finns. Att göra listan är tom. 
 
 
§ 5. Ekonomisk redogörelse. 

Ekonomisk redogörelse utskickad. 
 
Fakturor från SBF gällande årsmötet och säkerhetskurs har varit på villovägar. 
Dessa är nu betalda. 
 
Ytterligare 500 blåsrör till alkomätare inköpta. 
 
Fortfarande 1 klubb som inte betalat årsavgiften.  
 
BESLUT: Ny sekreterardator får inköpas av ÅM då den tidigare är gammal.  

 
 
§ 6. Inkommen post. 

Mail inkommit från Johan Ludvika MS angående att SBF ska åka till San 
Fransisco på styrelsemöte i samband med Indycarfinalen. Enligt uppgift får de 
resan betald. 

 
 

§ 7. Rapporter och uppkomna frågor. 

 a) Rapporter från SGA och rådgivare. 
Arrangörsträffar – UJ 
NNBF har tidigare haft detta och det vore bra att införa igen. 
BESLUT: UJ har styrelsens OK att anordna arrangörsträffar för att underlätta 
tävlingsbokningar. 
 
Dragracing – YB 
Har ett projekt på G för ungdomar 7-18 år. 
 
Har varit en del händelser mellan äldre och yngre barn. Yasmine höll i en 
diskussion mellan alla om hur man uppför sig. Var dock inte beredd på att hon 
öppnade ”Pandoras ask”. 
 



Förekommer mobbning av olika slag. Går det dåligt i en gren kan man ”få skit” 
för det i en annan gren. Många tävlar i flera grenar. Oroväckande att detta även 
gäller yngre barn. 
Utbildning krävs. Men kommer de som verkligen behöver det? Kanske skall tas 
upp vid licensutbildningar samt förarsammanträden. 
 
A-licensutbildning behövs. Eventuellt i februari. 
 
Yasmine har varit i kontakt med en domare, se protokoll 6-19 § 7a och önskar 
skicka honom på kommande helgs tävling. Klubben har dock valt en annan 
domare till tävlingen i sista minuten. 
BESLUT: NNBF tar kostnaden för den nye domaren som ska ha 
licensutbildningen och den tidigare domaren får stå kvar. 
 
Rally – BC 
Tre av årets FM-deltävlingar har körts och 3 har ställts in. Första 
sommartävlingen körts, 2 kvar (Hofors och Enköping). Kalendern för 2020 
(vinter och sommar) börjar ta form. Domare och tekniker till dessa är utsedda. 
Ska försöka få till ett möte mellan Stockholm, Uppland och NNBF. 
 
Det vore bra med arrangörsträff inför sökning av tävlingsdatum då det inför 2020 
var 3 klubbar som ville köra samma datum och en klubb hade redan innan 
datum var bestämt pratat med olika cuper för att få med dessa i tävlingen. 
Klubben ska först ha ett godkänt datum innan diskussion få tas med cuper. 
 
Rallyutskottet har skickat ut 2 reglementen på remiss (Grupp E samt F) och 
önskar få in synpunkter på dessa. Distriktens SGA skall sammanställa 
synpunkterna och lämna in. BC har inte fått in några kommentarer ännu. 
 
Eventuellt kommer det att utföras en alkoblåskontroll vid Hofors tävling 28/9. 
 
Rallycross/Backe – AnnMari mailat 
Det har senast halvåret rullat på. 
Nytt stjärnskott Niklas Arneklev från SMK Gävle. 
Tävling i Bollnäs 14-15/9. 
Förarutbildning planeras efter säsongen. 
 
Säkerhet – UJ 
Haft mailkonversation med Mora MK ang. försäkringar vid 
Krutcupenarrangemang. 
 
Fått in 3 olycksfallsrapporter från tävlingar. Några ambulanstransporter från 
folkracetävlingar men inget allvarligt. 
En olycka vid Back-SM i Ludvika där en person körde av och in i skogen med 
MC (i ca 120 km/h). BC ville inte ha MC med men hade inget att säga till om 
enligt honom. 
 
Ska man vid en folkracetävling ha uppvisning med ex. crosskart ska man se till 
att ha tillstånd för båda grenarna. UJ får uppdrag att skriva ihop ett dokument 
hur klubbarna ska gå tillväga för att söka tillstånd för flera grenar/uppvisning. 
 
Alla kommittéer SKA skriva ”protokoll” från sina möten och lämna in. 
 
BESLUT: Det är framöver SGA i alla sportgrenar som ska utse 
distriktsfunktionärer (domare, tekniker) till tävlingar.  
 



b) Utandningsprov tävlingar. 
Det blev ingen alkoblåsning vid Ludvika MS Back-SM då tävlingsorganisationen 
inte ville ha dit NNBF:s representant och NNBF inte var välkomna då det var ett 
SBF-arrangemang. SBF önskar få in en skrivelse om bemötandet. ES skriver till 
SBF. 
 
En ambition till framtiden är att ”blåsa” alla FM-deltävlingar. 
 
SJ kollar upp pris på ytterligare två mätare samt om det går att få till ett bra pris 
på blåsrören. 
 
DF får uppdraget att skriva ihop ett ”blåsprotokoll” för att få det som SBF önskar. 
 
Har den tävlande varit på förarsammanträdet och svarat ja på närvarofrågan 
anses man som tävlande. Får man efter att man sagt ja reda på att det blir 
kontroll och avanmäler sig SKA personen blåsa om denne blir uttagen. 
 
Enligt regelboken ska Disciplinnämnden (SBF) stänga av förare direkt i väntan 
på utredning. Detta sker tyvärr inte i nuläget utan förare har kunnat tävla vidare i 
väntan på utredning. 
Kan distrikten få mandat att direkt stänga av förare som blåser positivt? Detta 
skall tas upp med SBF. 
 
Blåsning i Ljusdal var ej planerad men klubben önskade det. AW och DF var 
där. 
Lagtävlingen i Borlänge planerar att blåsa. 
   
c) Arbetsdag med ”föreningsteknik”/Arbetsbeskrivning. 
Kommer att vara den 19/10 på Scandic Lugnet i Falun. 

 
d) Värdegrund styrelsen 2019. 
Alla har nu skrivit under och dokumentet arkiveras hos sekreteraren. 
 
e) Utbildningar. 
Juridik – den 23/11 är enda datumet som kursledaren kan (1-dagars juridik 
domare/TL). 
 
Svårt att få alla sportgrenar samlade. Två kurser bör arrangeras, höst och vår. 
 
En utbildningskommitté bör tillsättas i distriktet. SGA och juridiska rådgivare 
skall ingå. 
 
Det måste till B och A-utbildningar. Detta är en fråga till SGA, ej styrelsen.  
 
Benny Cronert och Yasmine Bengtsson får i uppdrag att tillsammans med 
juridiska rådgivare ordna en SGA-träff innan årsskiftet för att bl.a. diskutera 
utbildning inför nästa år. 

 
 f) Profilkläder. 

Är beställda. 
 

 g) Idre / Ungdomsprojekten. 
Facebooksidan för ungdom ej så aktiv. AW pratar med Jesper och Hanna om 
de kan ta över sidan. Vill de inte så ska sidan tas bort. 

 
 



 h) ”Vakant” plats i styrelsen. 
Martin Hedberg och Peter Skog inbjudna till mötet och presenterar sig. 
BESLUT: Martin och Peter adjungeras in i styrelsen resten av verksamhetsåret. 

  
 i) Krutcupen. 

Styrelsen har tagit del av mailkonversation mellan UJ och Mora MK angående 
försäkringar vid Krutcupenarrangemang. 

  
 j) DOG-gruppen / SBF-konsulter. 
 Nästa möte med DOG-gruppen kommer att vara den 5/9. 
 ES har haft samtal med SBF-konsulterna. 
  
 k) Disciplinnämnden. 
 Se § 7b. 
 

 l) Tillsättande av sista medlemmen i Valberedningen. 

DF meddelar att Göran Hådell kvarstår ytterligare ett år vilket innebär att 

valberedningen åter är komplett. 

 

 m) Nyhetsbrev. 

Nästa Nyhetsbrev ska ut nu i september. Vad ska det innehålla? Pusha om 

Enkel Bilsport. Avslutade serier? Någon duktig förare/funktionär?  

 

 n) Övriga ärenden/frågor. 

BESLUT: Det ska beställas 2 Beachflaggor med nya loggan. SJ ordnar med 

det. 

 

Det kommer att komma en ny licenssort från SBF – Rekrytering.  

 

Elinore har gjort en informativ skrivelse ang. vad som gäller vid arrangemang 

utanför SBF, främst krutcupen. 

BESLUT: OK att ES skickar ut den till klubbarna. 

 

Tillståndsavgifter 2020 

Två klubbar har ifrågasatt förseningsavgifter. 

UJ håller på med en ny lista som styrelsen när den är klar får ta beslut om. 

 

Rally – Bra om tävlingskalender med datum är klar i september. Ska en klubb 

ha tävling i januari skall man ha lämnat in till Länsstyrelsen i september. 

Från 2020 kommer det att vara 2 brytdatum för tävlingsansökan, 1 för 

vintertävlingar och 1 för sommartävlingar. 

 

Försöka att framöver få in intresserade (av uppdrag som domare och tekniker) 

som lärlingar och aspiranter. 

 
§ 8. Miljö. 

Christina Berglund, Ljusdals MS presenterar sig. Brinner för motorsport och 
miljö. Ska ta kontakt med Jeanette angående MRG-uppdraget. 
BESLUT: Christina och Jeanette kommer tillsvidare att dela på MRG-
uppdraget. 



§ 9. Protokoll Utskott. 

Händelse i Bollnäs med böter som följd. 
 

 
§ 10. Nästa möte. 

19 oktober  kl. ? Fysiskt – I samband med utbildningen i 
föreningsteknik i Falun. 

 
 

§ 11. Mötets avslutande. 

Ordföranden tackar för dagens möte och förklarar detsamma avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande    Sekreterare 
 
   
 
Elinore Selldén   Åsa Malkusson 


